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Protokół 

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 
Trąbki Wielkie 

 z dnia 14 czerwca 2019 roku 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12:00 
Zakończenie obrad – godz. 12:50 

Posiedzenie rozpoczęło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbach Wielkich. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Radny Marian Płotka.  

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnej 

Wiolety Frydrych oraz Michała Studzińskiego. Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej i 

Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi  radnych. Listy obecności 

radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie informacji na temat sytuacji finansowej w Oświacie; 

/Referuje Pani Patrycja Jereczek – Kierownik Zespołu Oświaty/  

2. Przedstawienie informacji na temat rozwoju i promocji gminy; 

/Referuje Pani Beata Wajsbrot – Pod. insp. ds. funduszy sołeckich/  

3. Rozpatrzenie wniosku WZP.GK.6625.13.2018 z 27.12.2019r. dot. nadania nazwy ulicy we wsi 

Kłodawa; 

4. Rozpatrzenie wniosku  z dnia 13.05.2019r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla parafii pw. 

Św. Jakuba w Kłodawie Gdańskiej; 

5. Rozpatrzenie wniosku Państwa Marleny i Piotra O.  dot. sprzedaży części działki położonej w 

Cząstkowie;  

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2018r.  

7. Zapoznanie się z treścią pisma z dn. 13 maja 2019r. Ministra Cyfryzacji w sprawie oferty 

finansowej; 

8. Zapoznanie się z treścią -maila Radnego Pana Sławomira Mazurka z dnia 15.05.2019r. w 

sprawie prośby o budowę chodnika pomiędzy miejscowościami przy remontowanej drodze nr 

222; 

 

Ad 2 Przedstawienie informacji na temat rozwoju i promocji gminy; 

/Referuje Pani Beata Wajsbrot – Pod. insp. ds. funduszy sołeckich/ 

Pani Beata Wajsbrot – przedstawiła informacje w powyższym temat – /załącznik do protokołu/ 

Ad 3. Rozpatrzenie wniosku WZP.GK.6625.13.2018 z 27.12.2019r. dot. nadania nazwy ulicy we 

wsi Kłodawa; 
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Przewodniczący komisji – przypomniał Radnym powyższy temat.  

Komisja temat przekłada na komisję wspólną.  

Ad 4 Rozpatrzenie wniosku  z dnia 13.05.2019r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla parafii pw. 

Św. Jakuba w Kłodawie Gdańskiej; 

Wójt Gminy – proponuje, aby komisja dokonała wizji lokalnej nie tylko w kościele parafialnym w 

Kłodawie, ale również do Sobowidza. Gmina już jeden raz dofinansowała zabytki w wysokości 100 tys. 

zł. niestety są to zabytki i ich renowacja jest kosztowna, środki parafian są zbyt niskie. Uważam, że 

warto nad tym się pochylić.  

Członkowie komisji popierają propozycję wspólną. Planują wyjazd lokalny w kościołach zabytkowych 

na terenie gminy. Wyjazd byłby na początku lipca. Dokładna data będzie podana w terminie 

późniejszym.  

Ad 5 Rozpatrzenie wniosku Państwa Marleny i Piotra O.  dot. sprzedaży części działki położonej 

w Cząstkowie; 

Wójt Gminy – przedstawił problem powyższego wniosku. Jeżeli Gmina to sprzeda to ureguluje pewien 

stan tej sprawy.  

Komisja pozytywnie opiniuje wniosek. Gina powinna sprzedać działkę wnioskodawcy.  

Ad 6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2018r.  

Wójt Gminy przedstawił powyższy temat. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. W tym roku 

został ogłoszony konkurs, zostało złożonych 7 ofert.  

Ad 7 Zapoznanie się z treścią pisma z dn. 13 maja 2019r. Ministra Cyfryzacji w sprawie oferty 

finansowej; 

Przewodniczący komisji – odczytał treść powyższego pisma. 

Czosnowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma.  

Ad 8. Zapoznanie się z treścią -maila Radnego Pana Sławomira Mazurka z dnia 15.05.2019r. w 

sprawie prośby o budowę chodnika pomiędzy miejscowościami przy remontowanej drodze nr 222; 

Przewodniczący Komisji – przedstawił pokrótce treść w/w pisma. Z treści wynika, ze Zarząd Dróg 

Wojewódzkich nie wyrażają zgody na budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 222 . 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której wójt gminy. Podał, ze będzie trzeba się 

zastanowić o dofinansowanie z programy budowy chodnika.  

Ad 9. Decyzja o wygaśnięcia koncesji 

Przewodniczący Komisji – przedstawił treść w/w decyzji z dnia 06.06.2019r.  

 

  Protokolant:         Przewodniczący KEiRG     

  K. Czyż          M. Płotka 


